
Referat af KVIK Næstved bestyrelsesmøde den 9. april 2024

Sted: Sandi Marie
Tilstede: Kim, Michael Priess, Morten, Brian, Sandi, Langhorn

1. Nyt fra formanden.

Årets generalforsamling flyttes en enkelt dag. Fra onsdag den 15. maj til torsdag den 16. 
maj. Årsagen er et vigtigt møde om Herlufsholm Svømmehals fremtid. 

Hvad skal der ske med svømmehallen?
Er det et sted for Kvik Næstved?
Er det overhovedet realistisk?
Priess, Sandi og Kim deltager på mødet.

Skal klubmesterskaberne spilles senere eller tidligere. Debat skal vi have på sommermødet.

2. Nyt fra sportens verden.

Juniordivisionen mangler tre kampe. KVIK topper rækken, og der er udsigt til at vi skal spille
om DM. 

Østserien ligger 3’er, men har alligevel en god chance for at spille om oprykning. 

Det er gået helt fint for alle andre hold. 

Der har været to møder i det sportslige udvalg i den seneste periode. Der blev fremlagt 
oplæg til budget for den kommende sæson. 

Flere nye ungdomstrænere på vej. Der er og bliver taget kontakt til interesserede 
træneremner.

Sportslig udvalg har tidligere foreslået en kontingentforhøjelse for elitespillerne, specifikt 
de spillere, der er en del af træningen med A-truppen. 

Nu foreslår udvalget, at de kan slippe for kontingentforhøjelsen mod at “give en dag 
tilbage” til klubben. Eksempler: hjælpe til ved pointstævner, passe kiosken ved 
fællesarrangementer, levere træning til ungdommen.

3. Økonomi ved kassereren. 

Ifølge kassereren, kan vi forvente et lille overskud for denne sæson, og budgettet for næste 
sæson lander på et lille overskud, men det forudsætter, at vi får indtægter ind via fonde og 
sponsorater. 



 

4. Aktionsliste.

Streaminguddannelse: uddanne holdlederne i brug af streamingudstyr – udarbejde 
lamineret quick guide, mandagsuddannelse umiddelbart inden træningen kl. 19. 

Stof mod genskær. Kim tager kontakt til Bjarne.  

KVIK som medlem af paraplyorganisationen HG. Afventer pris og vilkår.

Kim og Brian deltager på trænerkursus. 

Defekte klubtrøjer.

Oprydningsdag. Det gik fint, men skuffende med kun 7-8 fremmødte. 

Låseanordning/forbedret lås til klub- og træningslokale. Virker det?

5. Evt.

Vi skal være opmærksom foto af personer på sociale medier. Kun billeder af de personer, 
som har godkendt ”tillad foto” ved indmeldelse. 

Vi har 6-7 borde, der ikke bliver brugt. De står og fylder op i træningslokalet. De skal væk – 
sælges eller foræres væk.

Omtale af klubmesterskab på Facebook. Langhorn. 

Fokus på ungdomskontingent. Diskussion fortsætter på næste møde den 8. maj.

Diskussion om at flytte sommermøde lørdag den 8. juni. Forslag: 25. maj, 1. juni, 22. juni. 

Næste bestyrelsesmøde den 8. maj. Vi skal have forberedt generalforsamlingen, men 
mødested ikke fastlagt.

Referat: Søren Langhorn.


